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PROTOKÓŁ NR XLVI/13 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 30 września 2013 r. o godz. 15
30

 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach. 

 

 W sesji  udział wzięli następujący radni: Jan Szymczakowski, Zdzisława Farbaniec, 

Stanisław Lorenc, Teresa Mezglewska, Piotr Mezglewski, Helena Madej, Leszek Madej, 

Mariusz Farbaniec, Bogusława Gwiżdż, Piotr Smoleń, Krzysztof Kostycz, Renata Pelczar, 

Krzysztof Krok,  Wacław Futyma i Wioletta Puchalik. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Skarbnik Gminy - Agnieszka Kurdyła oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Sesję otworzyła Przewodniczący Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,,Wysoka  Rado, otwieram XLVI sesję Rady Gminy Jaśliska”. Powitała wszystkich zebranych 

na posiedzeniu.  Poinformowała, że XLVI sesja zwołana jest na wniosek 5 radnych tj.:                 

J.  Szymczakowskiego, L. Madej, W. Puchalik, T. Mezglewskiej i K. Krok.  

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad 

powołała radnego Stanisława Lorenc. 

Przewodniczący Rady Gminy B. Gwiżdż zapoznała radnych z porządkiem obrad zawartym 

we wniosku o zwołanie sesji rady Gminy Jaśliska.  

Przedstawiał się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok /druk nr 228/, 

b) utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Jaśliska, nadania jej statutu oraz określenia 

ordynacji wyborczej /druk nr 229/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

      8.  Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

      9.  Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż informowała, że w związku z brakiem przedłożenia 

kompletnego wniosku, na spotkaniu uczestnicy m.in. przewodniczący poszczególnych 

Komisji i wnioskodawcy uznali, że  podpunkt b)  punktu 6 nie zostanie wprowadzony do 

porządku obrad. Dodała, że otrzymany przez radnych porządek obrad sesji nie zawiera ww. 

podpunktu.  

Następnie Przewodniczący Rady B. Gwiżdż zwróciła się do radnych z zapytaniem                        

o propozycje zmian do porządku obrad otrzymanego przez radnych w zawiadomieniu             

o zwołanie XLVI sesji. Nikt z obecnych radnych propozycji nie zgłosił.  
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Skarbnik Gminy A. Kurdyła zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad. Wnioskowała             

o wprowadzenie dodatkowej uchwały; w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Jaśliska na 2013 rok - druk nr 229A.  

Podczas głosowania za zmianą  porządku obrad  opowiedziało się   jednomyślnie 15 radnych. 

Do porządku obrad innych uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż przedstawiła porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok /druk nr 228/, 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok /druk nr 229A/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLV  sesji Rady Gminy 

 

Do protokołu z XLV sesji Rady Gminy Jaśliska  z dnia 30 sierpnia 2013 r. i 5 

września 2013 r., nie wniesiono uwag. Przewodniczący Rady B. Gwiżdż protokół poddała 

pod głosowanie, w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie 15 głosami ,,za”.  

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

 Informację z działalności w okresie międzysesyjnym przedstawiła Skarbnik Gminy     

A. Kurdyła. 

Informowała, że: 

- podpisana została umowa na przebudowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Szklary,  

- podpisana została umowa  na  modernizację i remont świetlicy w Szklarach, 

- dobiega końca realizacja projektów: przebudowa drogi gminnej poprzez budowę chodnika     

w istniejącym pasie drogowym w miejscowości Jaśliska i Posada Jaśliska, i budowa 

oświetlenia drogowego w miejscowości Posada Jaśliska. 

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy 

 

 Informację z realizacji uchwał podjętych na XLV sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawiła Skarbnik Gminy  A. Kurdyła. Przyjęto ją bez uwag. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 
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 W punkcie tym, niżej wymienieni radni zgłosili zapytania. 

Radna T. Mezglewska w związku przebywaniem Pani Beaty Kropaczek poza terenem gminy 

pytała o spłatę przez nią zaległości wobec gminy. Pytała o oświadczenie, jakie miała złożyć 

Pani Beata.  

Skarbnik Gminy A. Kurdyła w ramach przypomnienia odpowiedziała, że Pani Beata 

wyprowadziła się. Informowała, że nie korzysta z pomocy tutejszego Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej i w dalszym ciągu zaległości istnieją. 

Pracownik Urzędu Gminy R. Milan poinformowała o przebiegu prowadzonej sprawy 

związanej z wezwaniem dłużnika, Pani Beaty Kropaczek do  zapłaty należności pieniężnych. 

Następnie głos zabrał radny K. Krok. W imieniu Komisji Rewizyjnej wnioskował                     

o  przedłużenie terminu rozpatrzenia pisma Pana Pawła Sarat, uzasadniając, że na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej w dniu 23 września br. w związku z brakiem qvorum stanowisko Komisji 

nie zostało przedstawione. 

Kolejno głos zabrał radny W. Futyma. W związku z nieobecnością na posiedzeniu Wójta          

I. Lorenc, zwrócił się z pytaniem do Skarbnika Gminy A. Kurdyła: czy coś wiadomo na temat 

przekazania drogi Wola Niżna  - Wola Wyżna.   

A. Kurdyła odpowiedziała, że  nie posiada wiadomości w sprawie przekazania drogi i prosiła 

zadanie pytania na następnej sesji. 

Radny K. Krok zgłosił wniosek o powołanie do Komisji Rewizyjnej dodatkowych członków. 

Radny S. Lorenc tłumaczył że działania w sprawie  dotyczącej Pana Sarata realizowane będą 

w innym terminie. Odnośnie sprawy dotyczącej Pana Józefa Kuśnierz podkreślił, że również 

obowiązują terminy  jej załatwienia.  

Radny L. Madej poinformował, że stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego                                 

i Środowiska zostało przedstawione i na następną sesję zostanie przygotowana uchwała. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż  zwróciła się do przedmówcy z pytaniem: co Komisja 

przygotowała na posiedzenie dzisiejszej sesji.  

Radny L. Madej odpowiedział, że Komisja podjęła decyzję o przystąpieniu do zamiany.  

Mówił o potrzebie ustalenia porozumienia odnośnie sposobu realizacji podjętej decyzji. 

Złożył wniosek o przedłużenie terminu do następnej sesji.  

Radna R. Pelczar odnosząc się do sytuacji, w których  jak zaznaczyła, sesje zwoływane są 

nieprawnie tzn. nie zachowane są terminy, złożyła wniosek, aby Radnym nieobecnym na 

posiedzeniu takiej sesji nie potrącano diety. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż przerywając wypowiedź przedmówczyni poddała pod 

rozwagę uregulowania ustawowe w przedmiotowej sprawie. 

Kolejna sprawa przedstawiona przez radną dotyczyła wprowadzania projektów uchwał na 

posiedzenie sesji. Prosiła, aby nie były one ,,podrzucane” w trakcie sesji. Prośbę swoją 

uzasadniała tym, że radni nie mają czasu, żeby wprowadzone uchwały przejrzeć i podjąć         

w tym kierunku jakąkolwiek decyzję.  

Skarbnik Gminy A. Kurdyła odnosząc się do wypowiedzi przedmówczyni zapytała: co                

z uchwałami budżetowymi? 

Radna R. Pelczar  tłumaczyła, że wiadomym jest, że uchwały budżetowe Rada musi podjąć. 

Zaznaczyła, że dotyczy to innych uchwał z wyłączeniem uchwał budżetowych. 
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Następnie wywiązała się krótka dyskusja na temat wprowadzania projektów uchwał na 

posiedzenie sesji.  

 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż  przedstawiła  projekt uchwały  w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok. 

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

T. Mezglewska Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów informowała, że projekt 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok zaopiniowany 

został pozytywnie. 

B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVI/241/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 30 września 2013 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 15 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVI/241/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

B. Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawiła kolejny projekt uchwały w sprawie  zmian w 

uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok. 

Wyjaśnień do wprowadzonej zmiany w przedmiotowym projekcie uchwały na druku nr 229A 

udzieliła Skarbnik Gminy A. Kurdyła.  

T. Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do 

przedłożonego projektu uchwały.  

B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVI/242/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 30 września 2013 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 15 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVI/242/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Oświadczenia radnych , Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 
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 Skarbnik Gminy A. Kurdyła w imieniu Wójta I. Lorenc przekazała podziękowania dla  

radnych, którzy złożyli podpisy na wniosku o zwołanie bardzo ważnej dla gminy sesji.            

W imieniu Wójta przekazała też informację, że nieprawnie został odrzucony projekt  jednej 

uchwały  z porządku obrad. 

Radny S. Lorenc ad vocem wypowiedzi przedmówczyni w kwestii dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy Jaśliska powiedział, że również dobrze można byłoby uwzględnić  

inne grupy społeczne, czy zawodowe podając przykłady. Dodał, że od 18- stego roku życia, 

każdy może startować na radnego i trzeba orientować się, jak również wykazać odrobinę 

poświęcenia i natężenia uwagi o co chodzi wyborcom, których dany radny reprezentuje. 

Podkreślił, że  na zadane pytania udziela się odpowiedzi. My radni jesteśmy po to, żeby 

wyczerpująco odpowiedzieć na kwestie trapiące radnego - powiedział. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż  nawiązując do wypowiedzi radnego S. Lorenc w ramach 

przypomnienia przytoczyła § 41 ust. 3 Regulaminu  Rady Gminy Jaśliska w brzmieniu: ,, Do 

projektu uchwały wnioskodawca dołącza uzasadnienie zawierające w szczególności: 

wskazanie potrzeby podjęcia uchwały, oczekiwania i skutki społeczne jej uchwalenia oraz 

skutki finansowe i źródła ich pokrycia”. 

Radna T. Mezglewska pochwaliła się, że Koło Gospodyń Wiejskich w Jaśliskach na                

I Powiatowych Targach Kulinariów zdobyło trzecie miejsce w konkursie: Na najładniejsze 

stoisko”. Pytała o  możliwość dofinansowania zakupu strojów, uzasadniając to godnym 

prezentowaniem się w przyszłości.  

Skarbnik Gminy A. Kurdyła  informowała o braku możliwości przekazania środków 

pieniężnych dla Koła Gospodyń Wiejskich. Mówiła o możliwości udzielenia dotacji dla  

organizacji pozarządowych takich jak  stowarzyszenia. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż zwróciła się do radnych, którzy złożyli wniosek o zwołanie 

sesji, z propozycją  aby zamiast wnioskowania o utworzenie Młodzieżowej Rady utworzyli 

Młodzieżowy Klub Sportowy. Złożoną propozycję  argumentowała zdobywaniem przez 

dziewczyny  wysokich miejsc  w zawodach i ich zakwalifikowaniu się do etapu 

wojewódzkiego. 

Zabierając głos radny S. Lorenc, pogratulował radnej T. Mezglewskiej za dołożenie starań, 

,,wzięcia na swoje barki lwiego ciężaru” przygotowań związanych z uczestnictwem                 

w  I Powiatowych Targach  Kulinariów. 

Z-ca Przewodniczacego P. Smoleń  przedstawił informację Wojewody Podkarpackiego            

z dokonanej analizy  oświadczeń majątkowych: Wójta Gminy Jaśliska i Przewodniczącego 

Rady Gminy Jaśliska jak również informację Urzędu Skarbowego w Krośnie z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych: Radnych Gminy Jaśliska i osób wydających  decyzje 

administracyjne. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

W punkcie  odpowiedzi na zapytania i wnioski przystąpiono do głosowania nad 

zgłoszonymi podczas obrad wnioskami. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż poddała pod głosowanie wniosek  dotyczący 

przedłużenie terminu rozpatrzenia pisma Pana Pawła Sarat, zgłoszony przez 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej K. Krok. 
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Rada Gminy Jaśliska jednomyślnie wniosek przyjęła /głosowało 15 radnych/. 

Przewodniczący Rady  odnośnie zgłoszonego wniosku  o powołanie do Komisji Rewizyjnej 

dodatkowych członków pytała radnych, czy są chętni do Komisji.  

Radny Piotr Mezglewski i radna Zdzisława Farbaniec  wyrazili  chęć wejścia w skład  

Komisji Rewizyjnej. 

W wyniku poddanego pod głosowanie wniosku,  Rada Gminy Jaśliska jednomyślnie wniosek 

przyjęła /głosowało 15 radnych/. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż poddała pod głosowanie wniosek dotyczący dotrzymywania 

terminów i wcześniejszego  przygotowywania materiałów na sesję. Mając na względzie 

przestrzeganie terminów, uznała, iż zasadnym jest, aby dokumenty przygotowywane były 

dzień wcześniej i  w dniu następnym dostarczone radnym. 

Rada Gminy Jaśliska 14 głosami ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się ” wniosek przyjęła. 

Wniosek zgłoszony przez radnego L. Madej w sprawie przedłużenia terminu do następnej 

sesji Przewodniczący Rady B. Gwiżdż poddała pod głosowanie. 

Rada Gminy Jaśliska jednomyślnie wniosek przyjęła /głosowało 15 radnych/. 

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XLVI sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 16
25

.   

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady Gminy 

 

Renata Milan                                                                                    Bogusława Gwiżdż 

 

 


